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	Good Corporate Governance is an integral part of the Company’s management and business philosophy. The Company subscribes fully to the principles and spirit of good Corporate Governance.

The Board of Directors exercise their fiduciary responsibilities towards all stakeholders by ensuring transparency and independence in the decision-making process. The Board have adopted high standards and values which set out the discipline expected of staff in their dealings with the participants, shareholders, colleagues, brokers, and other stakeholders of the company. The governance of the Company remains under continuous review, in order to enhance compliance levels according to international standards and best practice.

In order to meet its objectives, the Board of Directors has formed four sub-committees – the Audit and Corporate Governance Committee, the Executive Committee, the Nomination & Remuneration Committee and the Board Risk Committee. The roles and responsibilities delegated to the mentioned committees have been defined by the Board of Directors.

To continuously strengthen the corporate governance in the Company, the Board aligns its Corporate Governance Guideline with the Corporate Governance Code issued by the Ministry of Industry, Commerce and Tourism and the High-Level Controls (HC) Module of the Central Bank of Bahrain’s (CBB) Rulebook, Volume 3. The Company is also committed to comply with the requirements of Governance Standards as issued by the Accounting & Auditing Organization for Islamic Financial Institutions (AAOIFI).
	تعتبر حوكمة الشركات جزءًا لا يتجزأ من إدارة الشركة وفلسفة الأعمال. وعليه تلتزم الشركة بمبادئ حوكمة الشركات بالكامل.




يمارس مجلس الإدارة مسؤولياته تجاه جميع أصحاب المصالح في الشركة من خلال ضمان الشفافية والاستقلالية في عملية صنع القرار. اعتمد مجلس الإدارة معايير وقيم عالية تحدد الانضباط المتوقع من الموظفين في تعاملاتهم مع المشاركين والمساهمين والزملاء والوسطاء وأصحاب المصالح الآخرين في الشركة. حوكمة الشركة تقع تحت المراجعة المستمرة ، من أجل تعزيز مستويات الامتثال وفقًا للمعايير الدولية وأفضل الممارسات.




من أجل تحقيق أهدافه، شكل مجلس الإدارة أربع لجان فرعية - لجنة التدقيق والحوكمة، اللجنة التنفيذية، لجنة الترشيح والمكافآت ولجنة المخاطر التابعة لمجلس الإدارة. تم تحديد الأدوار والمسؤوليات الموكلة إلى اللجان المذكورة من قبل مجلس الإدارة.




لتعزيز حوكمة الشركة بإستمرار، يقوم مجلس الإدارة بمواءمة دليل حوكمة الشركة مع قانون حوكمة الشركات الصادر عن وزارة الصناعة والتجارة والسياحة، قوانين مصرف البحرين المركزي وتلتزم الشركة أيضاً بالامتثال لمتطلبات معايير الحوكمة الصادرة عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (AAOIFI) .




